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Socialministeren (Bomlwlt):' De pågæl- 
dende konventioner er indgået i ministe- 
riets overvejelser, og det vil derefter vise 
sig, hvor langt vi kan nå. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges enstemmigt med 131 stemmer. 

Formanden: Der vil nu blive givet social- 
ministeren meddelelse om denne vedtagelse. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
afholdelse af frivillig offentlig auktion over 
indenlandske pelsdyr skind. 

(Første behandling findes i tidenden 
sp. 3136, udvalgets betænkning i tillæg B. 
sp. 823). 

Der var stillet 6 ændringsforslag i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

홢 Lovforslagets paragraffer, ændringsforsla- 
gene og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til forhand- 
ling under ét. 

Chr. Thomsen: Da udvalgets ordfører er 
forhindret i at være til stede, skal jeg på 
udvalgets vegne fremsætte et par bemærk- 
ninger. 

Udvalget har holdt tre møder og har haft 
et samråd med landbrugsministeren. 

Der blev under første behandling rejst 
det spørgsmål, om ikke loven egentlig burde 
omfatte alt pelsdyrskind af dansk oprindelse, 
og lovforslagets tekst foreslås nu ændret 
på en sådan måde, at der ikke kan være 
nogen tvivl om, at loven dækker alle danske 
pelsdyrskind. 

Udvalget har modtaget en skrivelse fra 
Danske Provinsslagtermestres Hudeauktions- 
salg, hvori der ytres ønske om, at loven 
også kommer til at omfatte alle huder og 
skind af danske husdyr. Både udvalget og 
landbrugsministeren syntes, at det var et 

rimeligt ønske, og §§ l og 2 foreslås derfor 
ændret således, at huder og skind af hus- 
dyr også medtages under loven. Det vil 
altså sige, at for eftertiden er både pels- 
dyrskind og skind af husdyr fritaget for 
auktionsafgifter, når auktionen afholdes 
som frivillig auktion. 

Udvalget har fundet, at det var rimeligt 
herefter at ændre lovens titel, så at loven 
kommer til at hedde lov om afholdelse af 
frivillig offentlig auktion over indenlandske 
pelsdyrskind og huder. 

Udvalget kan enstemmigt tiltræde æn- 
dringsforslagene og enstemmigt anbefale, 
at lovforslaget vedtages med de foreslåede 
ændringer. 

Landbrugsministeren (Skytte): Jeg vil 
gerne takke udvalget for dets arbejde og 
for den enstemmige tilslutning til, lovfor- 
slaget i den form, det vil få efter vedtagelsen 
af ændringsforslagene. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Ændringsforslag nr. 2 og 3, § 1, således 
ændret, ændringsforslagene nr. 4 og 5, § 2, 
således ændret, ændringsforslag nr. 6 om 
indsættelse af en ny paragraf samt ændrings- 
forslag nr. 1 angående lovforslagets titel 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Lovforslaget går n-q. til for- 
nyet behandling i udvalget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov O1n 
forlængelse af privatbaneeneretsbevillinger. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
3660, udvalgets betænkning i tillæg B. 
sp. 889). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredje behandling 
sattes til forhandling under ét. 
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Udvalgets ordfører (Aage Knudsen): Ud- 
valget har holdt 2 møder og har herunder 
haft et samråd med ministeren for offentlige 
arbejder. Udvalget kan herefter enstemmigt 
indstille lovforslaget til vedtagelse ufor- 
andret. 

Ministeren for egentlige arbejder (Lind- 
berg): Jeg vil gerne takke udvalget for det 
arbejde, der er udført, og for den enstem- 
mige tilslutning, der er givet til det forelig- 
gende lovforslag. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets §§ 1 og 2 og dets overgang til 
tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredje behandling uden for- 
nyet udvalgsbehandling. Hvis ingen gør 
indsigelse mod dette forslag, betragter jeg 
det som vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

I 
Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
ændringer i lov om præmieri.ng af opsparing. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
1966, udvalgets betænkning i tillæg B. 
sp. 881). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredje behandling 
sattes til forhandling under ét. 

Udvalgets ordfører (Holger Eriksen): Jeg 
anbefaler lovforslaget til vedtagelse ufor- 
andret. 

Foged: Jeg vil anbefale at stemme for 
lovforslaget. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets §§ 1 og 2 og dets overgang til 
tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredje behandling uden for- 
nyet udvalgsbehandling. Hvis ingen gør 
indsigelse mod dette forslag, betragter jeg 
det som vedtaget. (Ophold). Det er ved- 
taget. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dring i lov om vurdering af landets faste ejen- 
domme. 5 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
2094, udvalgets betænkning i tillæg B. sp. 
657). 

Der var stillet 14 ændringsforslag : i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsforsla- 
gene og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til forhand- 
ling under ét. 

Udvalgets ordfører (Holger Eriksën): Det 
er ikke i udvalget lykkedes at opnå enighed, 
men efter de udtalelser, der faldt ved første 
behandling, var det vel heller ikke at for- 
vente. Det har imidlertid ikke betydet, at 
man ikke har underkastet lovforslaget en 
grundig behandling, hvilket alene fremgår 
af, at der har været afholdt ikke mindre 
end 14 møder. Jeg skal tillade mig, at 
gennemgå de foreslåede ændringer, der ikke 
er af teknisk karakter, og hvorom, der er 
opnået enighed. 

Man har haft opmærksomheden henvendt 
på statsanstalten for livsforsikring, der som 
statsejendom er fritaget for at betale ejen- 
domsskatter til staten. Man har ment, at 
dette var urimeligt, hvis den optrådte som 
grundejer i ét omfang, der gik ud over 
besiddelsen af de bygninger, den skal ber 
nytte til egen virksomhed. Det faktiske: for- 
hold er imidlertid; at statsanstalten vel 
formelt er fritaget for at betale ejendoms- 
skatter af de ejendomme, den besidder, men 
i praksis har den altid betalt sådanne skatter 
af disse ejendomme, - når de har været an- 


